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ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ PROGRAMOVÉ RADY 
 

 

 

 

ECON: Ekonomicko-správní fakulta   

Název programu1:   Podnikový management 

Typ: Bakalářský  

Předseda rady: doc. Ing. Ondřej Částek, Ph.D. 

Počet studijních programů:1 

 

Datum zasedání programové rady: 8. 9. 2022 

 

Účast 

Jméno Zařazení 

Ondřej Částek Garant studijního programu 

Eva Švandová Akademický pracovník z daného programu 

Renata Čuhlová Akademický pracovník z daného programu 

Jan Šplíchal Zástupce studentů 

Matěj Látal Zástupce zaměstnavatelů/absolventů 

 Další osoby* 

* Doplňte řádky podle potřeby 

 

  

                                                           
1 V případě společné programové rady uveďte všechny související studijní programy 



 
 

2 z 3 
 

1. Popište podstatné a nepodstatné změny, ke kterým došlo v rámci studijního programu za 

poslední hodnocené období. (od poslední hodnoticí schůzky či od posledního projednaného 

záměru rozvoje). 

 

2. Popište, do jaké míry se podařilo naplnit stanovené cíle, a zhodnoťte plán rozvoje, který jste 

vypracovali během posledního hodnocení.  

 

3. Zhodnoťte uplynulý rok uskutečňování studijního programu. 

Například: přijímací řízení, studijní neúspěšnost, státní závěrečné zkoušky, internacionalizaci 

 

Komentář: 

Studijní program Podnikový management byl zatím vyučován pouze prvním rokem. Jedinou změnou, 

a tu klasifikujeme jako nepodstatnou, bylo nahrazení doc. Vodákové dr. Valouchem v garanci 

předmětu BKF_FIC1 Finanční účetnictví 1. 

Komentář: 

Jedná se o první hodnocení, proto nejsou cíle a plán rozvoje z posledního hodnocení. 

Komentář: 

Studijní program se daří zavádět bez organizačních problémů. Ve struktuře programu zatím dojde jen 

k jedné drobné změně, kreditová dotace předmětu BKE_AAOP Akademické a odborné psaní se změní 

z jednoho kreditu na dva, aby lépe odpovídala skutečné zátěži pro studenty.  

Během prvního roku však vyvstal závažný problém, vysoká studijní neúspěšnost. V prvním 

přijímacím řízení bylo přijato 47 ze 138 uchazečů, a to včetně 12 studentů přecházejících z CŽV pro 

dm drogerii. Do studia se zapsalo 27 studentů. Po konci prvního roku pokračuje osm studentů, dva 

jsou ve stavu přerušení. Další dva studenti nesložili SZZ (tři studenti ano). Vzhledem k možnosti 

opakovat SZZ nejsou tito zatím počítáni do neúspěšných studií. V druhém semestru došlo jen k 

jednomu neúspěšnému ukončení studia. Neúspěšnost studia po prvním roce je tak cca 45 %.  K 12. 9. 

2022 bylo možno v informačním systému dohledat zdůvodnění ukončení studia od třinácti studentů. 

Zde kromě důvodů, které byly unikátní, dvakrát zaznělo, že obsah studia neodpovídá představám, 

které o něm studenti měli. V naprosté většině případů pak byl důvodem „nedostatek času“ nebo 

„přílišná časová náročnost studia“. Z diskuze na setkání Programové rady shrnuji v následující tabulce 

opatření k implementaci. 
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4. Formulujte další doporučení pro budoucí rozvoj studijního programu (v bodech či shrnujícím 

slovním komentářem). 

Cíl rozvoje 

studijního 

programu 

Opatření vedoucí k cíli 

Implementace 

opatření 

(rok nebo cyklus) 

Snížit studijní 

neúspěšnost 

Informovat studenty o náročnosti, kterou mohou očekávat (80 

hodin přímé výuky za semestr; 750-900 hodin zátěže za 

semestr) a důvodech, které k tomu vedou (akreditační 

podmínky, kvalita studia): 

- v rámci informačního balíčku v orientačním týdnu 

- v rámci neformálního setkání se studenty 

v orientačním týdnu 

- e-mailem na začátku studia 

Vždy s nástupem 

nové kohorty 

studentů. 

 Je možné, že první semestr je příliš těžký. Proto zjistit počet, 

charakter, obsah a cíl seminárních prací a podobných úkolů 

plněných studenty mimo přímou výuku. Na základě zjištění 

případně konzultovat s jednotlivými vyučujícími úpravu. 

Září 2022 

 Je možné, že první semestr je příliš těžký. Prodiskutovat 

s vyučujícími, aby nezadávali seminární práce formou eseje, 

protože studenti ještě nemají absolvovaný předmět 

Akademické psaní. 

Září 2022 

 Pokusit se získat přesnější data o neúspěšných studentech (věk, 

profese) pro lepší adresování jejich potřeb. 

Září 2022 

 

 

5. Prostor pro komentáře a postřehy nad rámec výše uvedených témat. 

 

 

Komentář: 

 

Komentář: 

 


